
ZAPISNIK 

sa 15. sjednice Školskog odbora 

održane dana 12. listopada 2022. godine 

u vremenu od 10.00-12.00 sati 

 

 

 

Sjednica Školskog odbora održana je elektronskim putem i svoja očitovanja na točke dnevnog 

reda dostavili su sljedeći članovi Školskog odbora: Marijana Sertić, Marijana Tokić, Juraj 

Pikec, Ljiljana Buhač, Matea Babaj, Dragica Hin 

 

Za sjednicu je bio predložen sljedeći 

 

DNEVNI RED 

 

                                1. Usvajanje zapisnika sa 14. sjednice Školskog odbora 

                                2. Usvajanje Financijskog plana za 2023. i projekcija plana 

                                    za 2024. i 2025. godinu uz obrazloženje 

                                3. Usvajanje financijskog izvještaja od 1.1.2022.-30.9.2022. 

                                4. Usvajanje zahtjeva za mirovanjem radnog odnosa Maje 

                                    Turalija, na poslovima učiteljice engleskog jezika 

                                5. Davanje suglasnosti za raspisivanje natječaja za učitelja/icu 

  matematike na 9 sati tjedno, na neodređeno 

                                6. Davanje suglasnosti za raspisivanje natječaja za engleski jezik, 

                       određeno, puno radno vrijeme, za vrijeme trajanja mandata  

                                     ravnateljice škole 

 

Uz poziv za sjednicu Školskog odbora, članovi su dobili i svu potrebnu dokumentaciju vezanu 

uz dnevni red. 

 

 

Ad.1. 

 

Zapisnik sa 14. sjednice Školskog odbora je jednoglasno usvojen. 

 

Ad.2. 

Gospođa Marijana Sertić je prije davanja suglasnosti uputila pitanje vezano uz financijski 

plan za 2023. godinu. :„Poštovani, s obzirom na sutrašnji kratki rok koji je ostavljen za 

očitovanja, molim pojašnjenje Financijskog plana za 2023. godinu. Naime, ukupni planirani 

prihodi su planirani u iznosu od 663.848,00 kn. S obzirom da je devetomjesečno izvršenje za 

2022. godinu preko 3,5 milijuna kuna, zanima me zašto se financijski plan za 2023.godinu 

planira u tako malom iznosu?“ Ravnateljica je gospođi Sertić odgovorila: „Poštovana 

pročelnice, 

rok je ovaj puta iznimno kraći zbog roka za predaju financijskog plana,a obzirom da su je 

tablica za izradu proračuna stigla u petak i obzirom na novu računovođu u školi nije moglo 

biti ranije.Ista Vam je situacija i u drugim školama. 

Ako pažljivije pročitate obrazloženje financijskog plana vidjet ćete da tamo piše da su iznosi 

u eurima jer od 1.1.2023. prelazimo na eure. Iznos od 663.848,00 je izražen u eurima.“ 

Gospođa Sertić je dala opasku da je mislila na kratak rok za glasovanje (od 10.00 do 12.00 

sati), te da moli da ubuduće u slučaju elektronske sjednice da se ostavi duži rok za glasovanje 



(npr. od 8.00-12.00 sati). 

 

Financijski plan za 2023. i projekcija plana za 2024. i 2025. godinu je jednoglasno usvojen. 

 

 

Ad.3. 

 

Financijski izvještaj za razdoblje od 1.1.2022.-30.9.2022. je jednoglasno usvojen. 

 

Ad.4. 

 

Maja Turalija, ravnateljica škole podnijela je zahtjev Školskom odboru za mirovanjem 

ugovora o radu na neodređeno vrijeme za radno mjesto učiteljice engleskog jezika, za vrijeme 

trajanja mandata ravnateljice. 

Članovi Školskog odbora su jednoglasno donijeli Odluku da se Maji Turalija odobri 

mirovanje radnog odnosa na neodređeno vrijeme na radnom mjestu učiteljice engleskog 

jezika, za vrijeme trajanja mandata ravnateljice. 

 

Ad.5. 

 

S povećanjem broja razrednih odjela ukazala se i potreba za povećanjem satnice matematike. 

Budući da učiteljica koja trenutno predaje matematiku ima punu satnicu,  Škola je 

Ministarstvu zanosti i obrazovanja uputila zahtjev kojim traži da se odobri zapošljavanje 1 

učitelja/ice na neodređeno, nepuno radno vrijeme, 9 sati tjedno. Škola je dana 6. listopada 

2022. zaprimila suglasnost Ministarstva znanosti i obrazovanja, te se od članova Školskog 

odbora traži suglasnost za raspisivanjem natječaja za učitelja/icu matematike, na neodređeno, 

nepuno radno vrijeme. 

 

Suglasnost za raspisivanje natječaja za učitelja/icu matematike, na neodređeno, nepuno radno 

vrijeme je jednoglasno dana. 

 

Ad.6. 

 

Budući da je Maja Turalija imenovana ravnateljicom i mandat joj traje pet godina, potrebno je 

raspisati natječaj za učitelja/icu engleskog jezika, na određeno, puno radno vrijeme – zamjena 

za vrijeme trajanja mandata ravnateljice. 

 

Članovi Školskog odbora su jednoglasno donijeli odluku o raspisivanju natječaja za 

učitelja/icu engleskog jezika na određeno, puno radno vrijeme, za vrijeme trajanja mandata 

ravnateljice. 

 

KLASA: 007-04/22-02/02 

URBROJ:2158-135/02-22-9 

 

 

Zapisničar                                                                                Predsjednica Školskog odbora 

____________                                                                         _______________________ 

Kristina Ugrica                                                                                 Dragica Hin 

 

 



 


